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Justynów
Autor: deska202 - 02/22/2011 06:30
_____________________________________

zapraszam do Justynowskiego lasu jedynie 20 km od centrum łodzi. Fajne tereny biegowe troche
małych zjazdów i podejsć.

============================================================================

Odp: Justynów
Autor: SQU4D4K - 05/08/2011 05:31
_____________________________________

Dobrze wiedzieć. Ja niestety z racji bliskości wybieram las w okolicach Rąbienia. A mam znajomego,
który jeździ na tzw. piętnastkach pod Zgierzem na stawach , gdzie ze względu na równą nawierzchnię
śmiga łyżwą. Jeździ też często w lesie łagiewnickim.

============================================================================

Odp: Justynów
Autor: deska202 - 01/20/2013 10:35
_____________________________________

Witam Witam! Śniegu napadało więc ruszył sezon biegowy w mojej okolicy. Zapraszam do
Justynowskiego lasu.   Troche tras zostało przetartych przez tutejszą ludność:) pozdrawiam

============================================================================

Odp: Justynów
Autor: Bjoerndalen Fan - 02/13/2013 17:53
_____________________________________

Jak kiedyś będę chciał zobaczyć jak to wszystko wygląda, to przybędę by chętnie pośmigać na nartach.  Cieszę się, że także pojawiają się kolejne miejsca gdzie każdy, nawet &quot;niedzielny&quot; biegacz
(czyli np. taki jak ja   ) może sobie pobiegać i mieć radość z tego wszystkiego. Oby więcej takich miejsc, nie tylko w Łodzi. 

Pozdrawiam i życzę miłego biegania. 

============================================================================

Odp: Justynów
Autor: tronkag - 02/05/2017 01:51
_____________________________________

Gdzie teraz w łódxkim można się załapać?
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Odp: Justynów
Autor: SQU4D4K - 02/06/2017 11:04
_____________________________________

Ja dopiero co byłem w Łagiewnikach. Tam głównie łyżwa. Ale jest dość twardo , chociaż tydzień temu
lodu było dużo więcej. Dzisiaj i tak było dużo lepiej , chociaż nadal nierówno . Jeśli klasyk, to pchanie jak
najbardziej , bo torów nie ma , chyba , że crosscountry. 

============================================================================
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